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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi tűzifára lesz elég az 5 milliárd forint 
támogatás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A nepszava.hu  portálon  megjelent  „Az  agrárminiszter  állítja,  van  elég  tűzifa  és  nincs  sorban
állás„ című cikk arról ír, hogy „Ön azt mondta, hogy megfelelő mennyiségben és minőségben is
rendelkezésre áll a tűzifa, az állami erdészeti társaságok továbbra is prioritásként kezelik a lakosság
tűzifa igényét és folyamatosan szolgálják ki a vevőket.”:

„Közölte, hogy nincs tűzifa hiány, nincs sorban állás, minden állami társaságnál nagyobb készletek
állnak rendelkezésre, amelyek árairól a társaságok honlapjain lehet tájékozódni. Az árakat jelenleg
a piac határozza meg.

Nagy István szerint az erdőgazdálkodók és a tűzifa kereskedők árképzésének összehasonlításánál
fontos látni az eltéréseket is,

• az állami erdészeti társaságoktól döntően alacsonyabb feldolgozottságú tűzifát alapvetően 
alacsonyabb egységáron lehet beszerezni,

• a tűzifa kereskedők által kínált magasabb feldolgozottságú, kuglizott, vagy éppen hasított 
fa magasabb egységárakon vásárolható meg.

Majd felhívta a figyelmet a Szociális Tűzifaprogramra, amely az 5000 fő alatti településeken élő
rászoruló családok részére nyújt segítséget. A kezdeményezés keretében idén 2300-2400 településen
mintegy 200 ezer háztartáshoz jut el a tűzifa 2024. február közepéig, amihez a kormány 5 milliárd
forint  támogatást  biztosít.  Jó  hír  –  folytatta  –,  hogy  szeptember  végén  a  szociális  tűzifa
kiszállításának mértéke  már  meghaladta  a  60  százalékot.  Végül  közölte,  hogy az  elmúlt  12  év
időszaka alatt az állami erdészeti társaságok több mint másfél millió köbméter, fenntartható módon
kezelt erdőkből származó tűzifát biztosítottak az igénylő önkormányzatok számára.”



 

Kérdezem Önt:

Mennyi tűzifára lesz elég az 5 milliárd forint támogatás?

 

Budapest, 2023. október 28.
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